
 Z  Á  P  I  S 
z 11. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAV 

 ze dne 14. prosince 2016 od 18:00 hodin 
 v malém sále Kulturního domu města Soběslavi 

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 
                 Celkem bylo přítomno 19 členů zastupitelstva města. 
Omluveni: Jaroslav Himpan, Zdeněk Vránek 
Hosté: PhDr. Jiří Laburda, tajemník MěÚ Soběslav Ing. Radek Bryll, vedoucí finančního 
odboru MěÚ Soběslav paní Marcela Koloušková, vedoucí odboru organizačního a správy 
majetku MěÚ Soběslav paní Věra Hanzalová 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 
všech přítomných konstatoval, že je přítomno 19 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, 
a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a občany, 
že je z jednání zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně 
zveřejněn na internetových stránkách města, a dále je pořizován záznam obrazový. Oba 
záznamy budou k dispozici na MěÚ Soběslav. 

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 11. zasedání zastupitelstva města. 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 
1. Udělení čestného občanství města PhDr. Jiřímu Laburdovi 
2. Změna č. 4 rozpočtu města v roce 2016 
3. Návrh rozpočtu města na rok 2017 
4. Zpráva finančního výboru 
5. OZV č. 2/2016 o nočním klidu 
6. OZV č. 3/2016 k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku  
7. OZV č. 4/2016, kterou se stanoví školské obvody mateřských škol zřizovaných 

městem Soběslav a části společných školských obvodů 
8. Majetkové převody 

A: Prodej pozemku p. č. 3937/2, odděleného z pozemku p. č. 3937, v k. ú. Soběslav 
9. Různé 

Bez diskuse.  

Hlasování o programu jako celku: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Program byl schválen. 

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Mgr. Alena Krejčová,  
Mgr. Pavel Lintner, paní Růžena Domová. 

Hlasování o složení návrhové komise: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; MUDr. Jan 
Chabr; Ing. Martin Kákona; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Ludmila Zbytovská 
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Proti: 0 
Zdržel se: 3 
Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Růžena Domová 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy 
zastupitelstva města pana Kamila Modla a Mgr. Irenu Molíkovou.     

Hlasování o složení ověřovatelů: 
Pro: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; 
Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková 

Návrh byl přijat. 

Zápis z 10. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 
svým podpisem. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Květoslava Štaubrová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu 
jednání uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu.  

K bodu 1 – Udělení čestného občanství města PhDr. Jiřímu Laburdovi 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: 

- Udělení čestného občanství města Soběslav panu PhDr. Jiřímu Laburdovi, Praha 
Předložen návrh udělení čestného občanství českému a světovému hudebnímu skladateli, 
soběslavskému rodákovi panu PhDr. Jiřímu Laburdovi. Navrhovatelkou udělení čestného 
občanství města Soběslav panu PhDr. Jiřímu Laburdovi je paní Mgr. Ludmila Kohoutová.  

K tomuto bodu diskutovali: 

PhDr. Jiří Laburda – s potěšením poděkoval za nominaci. 

Usnesení 
Zastupitelstvo města uděluje čestné občanství města Soběslavi soběslavskému rodákovi, 
hudebnímu skladateli a českému hudebnímu vědci PhDr. Jiřímu Laburdovi. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

Ing. J. Bláha předal PhDr. Jiřímu Laburdovi čestné občanství města Soběslavi. Poděkoval mu 
za reprezentaci města na poli hudebním a společenském a popřál hodně sil do další práce  
a pevné zdraví.  

Po slavnostním předání čestného občanství zazněla z reprodukovaného záznamu smíšeného 
chrámového sboru Římskokatolické farnosti skladba PhDr. Jiřího Laburdy Ecce sacerdos 
magnus.  
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K bodu 2 – Změna č. 4 rozpočtu města v roce 2016 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí finančního odboru MěÚ 
Příloha: 

- Změna rozpočtu města Soběslavi na rok 2016 – rozpočtové opatření č. 4/2016 
Předložen návrh rozpočtového opatření č. 4/2016. Tímto opatřením se zvyšují příjmy města  
o 8.508 tis. Kč a snižují se rozpočtové výdaje o 9.592 tis. Kč. Provedenou změnou vzniká 
přebytek hospodaření ve výši 18.100 tis. Kč, který se stane zdrojem pro financování rozpočtů 
příštích let.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Mgr. A. Krejčová – Finanční výbor projednal dne 28. 11. 2016 návrh změny rozpočtu  
č. 4/2016 a doporučuje jej zastupitelstvu města ke schválení.  
Ing. M. Kákona – v souvislosti s dříve podávanými návrhy Piráty pro Soběslav týkající se 
protipovodňových opatření svědčí snížení výdajů v kapitole životní prostředí – 
protipovodňová opatření o špatném plánování v této kapitole rozpočtu.  

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření  
č. 4/2016 – v předloženém znění.  

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

Dále byl předložen návrh pověření rady města zastupitelstvem ke schválení rozpočtového 
opatření č. 5/2016, kterým bude rada města oprávněna na svém prvním lednovém zasedání 
schválit poslední úpravy rozpočtu města tak, aby roční plán odpovídal dosažené skutečnosti.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Mgr. A. Krejčová – Finanční výbor projednal dne 28. 11. 2016 návrh pověření rady města 
zastupitelstvem schválit rozpočtové opatření č. 5/2016, kterým bude rada města oprávněna na 
svém prvním lednovém zasedání schválit poslední úpravy rozpočtu města tak, aby jednotlivé 
položky byly dány do souladu s dosaženou skutečností, a doporučil tento návrh ke schválení 
zastupitelstvem města, stejně jako doporučení, aby o tomto rozpočtovém opatření bylo 
zastupitelstvo města informováno na svém prvním jednání v roce 2017. 
Ing. M. Kákona – vyjádřil nesouhlas se svěřením této pravomoci radě města. 

Usnesení 
Zastupitelstvo města pověřuje radu města ke schválení rozpočtového opatření č. 5/2016, 
kterým se upraví jednotlivé položky rozpočtu města Soběslavi na rok 2016 podle dosažené 
skutečnosti. O provedení 5. rozpočtového opatření bude informováno zastupitelstvo města na 
svém prvním zasedání v roce 2017. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
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Zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato. 

K bodu 3 – Návrh rozpočtu města na rok 2017 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí finančního odboru MěÚ 
Příloha:  

- Rozpočet města Soběslavi na rok 2017 
Předložen návrh rozpočtu města Soběslavi na rok 2017 v celkové částce příjmů 137.100 tis. 
Kč a výdajů 161.718 tis. Kč. Plánovaný schodek činí 24.618 tis. Kč a je částečně ovlivněn 
převodem některých projektů z roku 2016 a bude pokryt z dostatečné rezervy na běžných 
účtech města. Návrh rozpočtu byl projednán na Radě města a na Finančním výboru  
a zveřejněn na úřední desce MěÚ.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Mgr. A. Krejčová – Finanční výbor projednal dne 28. 11. 2016 návrh rozpočtu města na rok 
2017 a doporučuje jej zastupitelstvu města ke schválení.  
Ing. M. Kákona – dotaz, co představuje plánovaná položka 200 tis. Kč určená na cyklostezky 
– dokumentace, kdy bude PD zpracována, zveřejněna a předložena; vyjádřil nesouhlas 
s položkou revitalizace náměstí – centrální plocha 15 mil. Kč z důvodu nevypsání 
architektonické soutěže a nevyřešeného systému parkování v centru města. 
Ing. J. Bláha – položka rekonstrukce náměstí vychází z rozpočtového výhledu města, 
připravuje se PD, systém parkování bude veřejně projednán před jarním zasedáním 
zastupitelstva. Zpracování cyklogenerelu zadával DSO Soběslavsko a je jeho majetkem.  
Na základě dnešního jednání DSO bude zmíněný cyklogenerel zveřejněn a na přelomu ledna / 
února 2017 bude prezentován projektanty. Finanční prostředky v rozpočtu se týkají 
dopracování PD na území města na některou část cyklostezky nebo místní cyklostezku a bude 
se jednat o dokumentaci pro územní rozhodnutí tak, aby město mohlo žádat dotaci na její 
výstavbu.  
MUDr. J. Chabr – dotaz, zda ve výdajích na likvidaci odpadu jsou zahrnuty kompostéry na 
biologický odpad. 
Ing. R. Bryll – náklady na nákup kompostérů a nádob určených pro svoz BRKO v nákladech 
nejsou zahrnuty, situace se řeší rozšířením provozních hodin sběrného dvora a rozmísťováním 
velkoobjemových kontejnerů po území města od března do listopadu. Město dále pracuje na 
možných variantách rozšíření separovaného sběru včetně BRKO.  

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města Soběslavi na rok 2017 v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 4 – Zpráva finančního výboru 
Předložila: Mgr. Alena Krejčová – předsedkyně Finančního výboru ZM 
Příloha:  

- Zápis ze schůze Finančního výboru zastupitelstva města Soběslavi, konané dne 28. 11. 
2016 na MěÚ Soběslav 

Předsedkyně Finančního výboru ZM Mgr. Alena Krejčová seznámila členy ZM se zprávou 
Finančního výboru, který se zabýval otázkou zavedení kroků k transparentnosti radnice. 
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V souvislosti s přípravou projektu „Modernizace IT technologií na MěÚ Soběslav“ a reálnosti 
zavedení nového ekonomického systému od 1. 1. 2018 se Finanční výbor zabýval otázkou 
zavedení klikacího rozpočtu již v roce 2017. V této záležitosti Finanční výbor porovnával 
nabídky klikacího rozpočtu od firmy Gordic, s. r. o., Jihlava, a od firmy Galileo Corporation, 
s. r. o., Chomutov – stávajícího dodavatele webových stránek města. Obě firmy poskytují 
stejný rozsah klikacího rozpočtu, nabídka firmy Galileo Corporation, s. r. o., Chomutov, je 
levnější. Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit zakoupení vizualizačního 
prohlížeče od firmy Galileo Corporation, s. r. o., Chomutov, do doby pořízení nového 
ekonomického systému. Finanční výbor navrhuje pověřit tajemníka MěÚ zajistit realizaci 
tohoto systému bezodkladně.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. P. Král – nesouhlasil s návrhem Finančního výboru. Opětovně předložil svůj návrh 
zavedení programu Supervizor vytvořeného na ministerstvu financí. Sdělil, že dle vyjádření 
ministerského rady p. Kopečka je tento program vhodný i pro obce.  Město Soběslav používá 
klikací rozpočty již od roku 2010. Dalším možným využitelným programem je například 
Internet stream. Závěrem doporučil pořízení programu Supervizor a následně přechod na 
Supervizor  plus.          

Mgr. A. Krejčová – na základě osobního rozhovoru s ministerským radou p. Kopečkem 
sdělila, že Supervizor nebyl vyvinutý přímo pro obce a stále se ještě na něm pracuje. Termín 
jeho modernizace na verzi Supervizor plus, vhodnou pro obce, není doposud znám. Proto na 
dobu jednoho roku, do doby pořízení nového ekonomického systému, doporučuje zavedení 
vizualizačního prohlížeče od firmy Galileo, což je řešení méně nákladné.  
Ing. M. Kákona – sdělil, že podle jeho názoru program Galileo nepřinese nic nového, a proto 
je zbytečné ho zavádět. Podal protinávrh, aby ZM vrátilo tuto záležitost zpět Finančnímu 
výboru k opětovnému projednání bodu Transparentní radnice.  
Ing. J. Bláha – upřesnil, že zatím nemáme žádný klikající rozpočet na našich stránkách. 
Ing. R. Bryll – potvrdil totéž.   
R. Domová –  podpořila protinávrh Ing. M. Kákony. 
Ing. M. Kákona – navrhl, aby se na webové stránky města umístil odkaz na rozklikávací 
rozpočet umístěný na webových stránkách ministerstva financí.  
Mgr. Alena Krejčová – opětovně zdůvodnila proč zavést vizualizační program Galileo.  

Hlasování o protinávrhu Ing. M. Kákony vrátit Finančnímu výboru tento bod k opětovnému 
projednávání: 
Pro: 4 
Ing. Růžena Domová; Ing. Martin Kákona; Ing. Iveta Matějů; Jan Pehe 
Proti: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila 
Zbytovská 
Zdržel se: 0 

Protinávrh nebyl přijat.  

Hlasování o zavedení vizualizačního prohlížeče Galileo do doby pořízení nového 
ekonomického systému. 

Usnesení 
a) Zastupitelstvo města souhlasí s doporučením finančního výboru, kterým bude zajištěna 
větší transparentnost hospodaření města.  

b) Zastupitelstvo města ukládá tajemníkovi MěÚ Ing. Radku Bryllovi zajistit zavedení 
vizualizačního prohlížeče Galileo do doby pořízení nového ekonomického systému. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 15  
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila 
Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 3 
Růžena Domová; Ing. Iveta Matějů; Jan Pehe 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 5 – OZV č. 2/2016 o nočním klidu 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 
Příloha:  

- Obecně závazná vyhláška č. 2/2016 – o nočním klidu 
Předložen návrh OZV č. 2/2016 – o nočním klidu. Doba nočního klidu je podle zákona  
č. 200/1990 Sb., o přestupcích, definována jako doba od 22:00 do 06:00 hodin. Zkrácení, 
popř. zrušení doby nočního klidu z důvodu konání kulturních, společenských či jiných akcí je 
od 1. 10. 2016 možné pouze formou OZV. Na základě usnesení rady města č. 20/283/2016  
ze dne 1. 11. 2016 předložen návrh OZV,  která taxativně vymezuje akce konané na území 
města, díky kterým dochází ke zkrácení doby nočního klidu. Při návrhu se vychází 
z tradičních akcí konaných ve městě.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. M. Kákona – sdělil, že ministerstvo vnitra ve svém metodickém pokynu  doporučuje, aby  
výjimečné události byly uvedeny v příloze vyhlášky a ne ve vlastní vyhlášce. Zároveň 
upozornil, že ve vyjmenovaných akcích chybí „Noc kostelů“ a dále novoroční ohňostroj. 
Ing. R. Bryll – doporučení MV není podmínkou, v případě změny výčtu akcí musí tuto změnu 
stejně schválit ZM. Co se týče ohňostroje, ten se koná 1. ledna v 18:00 hodin, takže nedochází 
k rušení nočního klidu.  
K. Růžičková – dotaz, zda v případě zájmu uspořádat kulturní akci, která by se konala i po 
22:00 hodině, je možné její povolení i jinou cestou než formou vyhlášky a zastupitelstva 
města.  
Ing. R. Bryll – o povolení akce, která by se konala v době nočního klidu, je nutné požádat 
včas  
a s předstihem tak, aby byla projednána v ZM. Jiná možnost povolení není.  
Ing. M. Kákona – požádal o doplnění akce „Noc kostelů“ do OZV. 
Ing. J. Bláha – město nikdy nepovolovalo konání akce „Noc kostelů“ po 22:00 hodině, 
případné konání akce neznamená automaticky narušování nočního klidu.  

Hlasování o návrhu Ing. M. Kákony doplnit do vyhlášky OZV v čl. 3 bod 2b) akci „Noc 
kostelů“. 

Hlasování o návrhu doplnění akce „Noc kostelů“ do OZV o nočním klidu: 
Pro: 2 
Ing. Martin Kákona; Ing. Iveta Matějů 
Proti: 11 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 6 
Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Mgr. Petr Valeš; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Jan 
Pehe 

Návrh nebyl přijat. 

Hlasování o schválení OZV města Soběslavi č. 2/2016 o nočním klidu. 
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Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Soběslavi č. 2/2016  
o nočním klidu v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 6 – OZV č. 3/2016 k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 
Příloha:  

- Obecně závazná vyhláška č. 3/2016 – k zabezpečení místních záležitostí veřejného 
pořádku  

Na základě usnesení rady města č. 20/284/2016 ze dne 1. 11. 2016 předložen návrh OZV  
č. 3/2016 – k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku, ze které byla vypuštěna 
ustanovení řešící noční klid. Návrh zároveň rozšiřuje plochy se zákazem vstupu psa o travnaté 
plochy náměstí Republiky, aktualizuje plochy určené k hraní dětí, dále aktualizuje území 
města se zákazem volného pobíhání psů a plakátovací plochy na území města. OZV č. 3/2016 
ruší dosud platnou OZV č. 4/2008.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. M. Kákona – připomínka k čl. 2 odst. 1 písm. c) – povinnost opatřit psa evidenční 
známkou. Tento text označil jako zastaralý s ohledem na možnost opatřit psa čipem; 
nesouhlasil s rozšířením ploch se zákazem vstupu pro psy o travnaté plochy náměstí 
Republiky; nesouhlasil s prostory vymezenými pro volné pobíhání psů v návrhu vyhlášky  
a navrhl zřízení komise, která by se zabývala otázkou chovu domácích zvířat, zejména psů; 
sdělil, že stávající vymezení plakátovacích ploch výrazně omezuje zákon 491/2001 Sb.,  
o volbách do zastupitelstev obcí, ve kterém je dána starostovi obce možnost vymezit plochy 
pro výlep volebních plakátů; rovněž vyjádřil nesouhlas s ustanovením čl. 5 odst. 1 písm. a) 
podle kterého jsou organizátoři akcí pořádaných na venkovních prostranstvích povinni tuto 
akci ukončit do 22:00 hodin. Doporučil návrh vyhlášky vrátit k dopracování. 
L. Zbytovská – reagovala na připomínku Ing. M. Kákony týkající se způsobu vymezení 
prostoru pro volné pobíhání psů, kdy dostatečné venčení psů je možné i na vodítku. 
MUDr. Chabr – upozornil na velké množství poranění od volně pobíhajících psů. 
M. Hánová – upozornila na velké finanční náklady spojené s pořízením čteček různých typů 
čipů používaných pro značkování psa.  
V. Nedvěd – upozornil na nedodržování úklidu psích exkrementů majiteli psů a požádal  
o intenzivnější kontrolu a přísnější sankce.  

Hlasování o návrhu Ing. M. Kákony neprojednávat OZV č. 3/2016 a vrátit ji k dopracování: 
Pro: 1 
Ing. Martin Kákona 
Proti: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; 
Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 1 
Ing. Iveta Matějů 

Návrh nebyl přijat. 
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Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Soběslavi č. 3/2016  
k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; 
Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 1 
Ing. Iveta Matějů 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 7 – OZV č. 4/2016, kterou se stanoví školské obvody mateřských škol 
zřizovaných městem Soběslav a části společných školských obvodů 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha:  

- Obecně závazná vyhláška č. 4/2016, kterou se stanoví školské obvody mateřských 
škol zřizovaných městem Soběslav a části společných školských obvodů 

Předložen návrh výše uvedené OZV č. 4/2016 s účinností od 1. 1. 2017, kdy byl novelizován 
školský zákon č. 561/2004 Sb., kterým se ukládá v souvislosti se zavedením povinného 
předškolního vzdělávání zřizovatelům mateřských škol – obcím povinnost vymezit školské 
obvody spádových mateřských škol. 
K předloženému návrhu vyhlášky přišla připomínka z MVČR – ve čl. 2 bod 1 a 2 místo  
„ stanovuje školský obvod“ nahradit „stanovuje část společného školského obvodu“  

K tomuto bodu diskutovali: 

M. Hánová – dotaz, zda v případě přestěhování dítěte je povinnost změnit i příslušnou MŠ. 
Mgr. A. Krejčová – právo zákonného zástupce dítěte (rodiče) vybrat si MŠ není dotčeno.  

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Soběslavi č. 4/2016, kterou 
se stanoví školské obvody mateřských škol zřizovaných městem Soběslav a části společných 
školských obvodů, v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
 
K bodu 8 – Majetkové převody  
A: Prodej pozemku p. č. 3937/2, odděleného z pozemku p. č. 3937, v k. ú. Soběslav 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemku p. č. 3937/2, odděleného z pozemku p. č. 3937, 
v k. ú. Soběslav 

Předložen návrh prodeje pozemku p. č. 3937/2 o výměře 194 m2 v k. ú. Soběslav, odděleného 
geometrickým plánem z pozemku p. č. 3937. Předmětný pozemek se nachází v lokalitě  
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u Steinigerova mlýna v Soběslavi, kde společnost PANATELA, s. r. o., Veselí nad Lužnicí, 
vystavěla malou vodní elektrárnu Valcha. Cena dle znaleckého posudku činí 140 Kč/m2, cena 
dohodnutá k prodeji činí 200 Kč/m2.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. M. Kákona – dotaz, proč nedošlo k majetkoprávnímu vypořádání v rámci stavebního 
řízení. Dále zda není znám důvod občasné hlučnosti elektrárny.  
Ing. J. Bláha – důvod údajné hlučnosti není znám, je nutno jej konzultovat s odborníky. Firma 
požádala o majetkoprávní vypořádání opožděně, až po dokončení stavby. Bližší informace  
o elektrárně je schopna podat vedoucí OŽP MěÚ Ing. M. Staňková.  

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 3937/2 o výměře 194 m2 v k. ú. Soběslav 
společnosti PANATELA, s. r. o., Veselí nad Lužnicí, za cenu 200 Kč/m2. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 9 – Různé 

Připomínky a podněty občanů: 

K. Růžičková – představila dokument „Soběslav na vozíku“ zpracovaný panem Martinem 
Tomanem, hodnotící úroveň bezbariérovosti města. Dokument obsahuje  
i obrazovou část a mohl by být podkladem pro plán odstranění přetrvávajících bariér  
a vytvoření letáku distribuovaného prostřednictvím infocentra. K. Růžičková požádala  
o zveřejnění na webu města. Materiál byl předán místostarostovi města, který se jím bude 
zabývat. Dále bude tento materiál elektronicky rozeslán členům ZM.   
Ing. M. Kákona – dotaz, zda zmíněné informace lze zakomponovat do DTMM. 
Ing. R. Bryll – zakomponování formou samostatné vrstvy DTMM je možné.   

V 19:30 hodin opustil jednání Mgr. Petr Lintner.  

B. J. Skočdopol – upozornil na špatný stav objektu č. p.  103 v Okružní ulici (Molíkova vila); 
dále na špatný stav zdi Římskokatolické farnosti v Bezděkově ulici a přesahující větve stromů 
na veřejné prostranství; požádal o informaci, zda město počítá s vybudování nového chodníku 
mezi kostelem sv. Petra a Pavla a veřejnými toaletami.  
Ing. J. Bláha – chodník v okolí kostela sv. Petra a Pavla bude vyměněn v následujících dvou 
letech v souvislosti s rekonstrukcí náměstí; prostřednictvím OŽP MěÚ bude farář 
Římskokatolické církve upozorněn na nebezpečí padajících větví a listí ze stromů v zahradě 
farnosti; objekt v Okružní ulici je v soukromém vlastnictví, i přes snahu města nemá majitel 
zájem situaci řešit.  
 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 14. prosince 2016 v 19.40 hodin. 


